
 

 

 
Schriftelijke vragen ex art. 40 van het Reglement van orde gemeenteraad 
Twenterand, gericht aan het college c.q. de burgemeester. 
 
 
Fractie  : PVV Twenterand 
 
 
Onderwerp : Vernielingen Station Vroomshoop     
 
 
Datum  : 8 mei 2022 
 
 
Beantwoording: Schriftelijk  
 
 
Inleiding 
De PVV heeft al vaker aandacht gevraagd voor de vernielingen die plaatsvinden op en nabij het Station 
Vroomshoop. Naast vernielingen werd dit station als onveilig ervaren door omwonenden en inwoners: er 
was naast vernielingen ook sprake van intimidatie, drughandel, drugsoverlast enzovoorts. 
 
Om dit allemaal tegen te gaan en om te zorgen dat mensen het station weer als een veilige omgeving 
gingen beschouwen, zijn er camera’s geplaatst en zou er meer worden gesurveilleerd.  
 
We zijn nu maanden verder en de conclusie die we kunnen trekken is dat de avondklok ten tijde van 
corona het meest effectieve middel was om het station weer veilig te maken. Geen rondhangend tuig te 
zien dat het leuk vindt om spullen te vernielen.  
 
Na het intrekken van de avondklok is zo langzamerhand de onrust weer teruggekeerd. Getuige de foto’s 
die we regelmatig zien rondkomen op sociale media en die wij toegestuurd krijgen. Zie hieronder. Met 
andere woorden: het is weer raak rond en op het station! 
 
We hebben dan ook de volgende vragen: 
 

1. We kunnen ons niet voorstellen dat de groep jongeren die stelselmatig voor overlast zorgt in het 
gebied niet bekend is bij de autoriteiten. Gezien de effectiviteit van de avondklok tijdens corona, 
wil de PVV een gebiedsverbod voor deze overlast gevende jongeren. Wanneer gaan we dit 
invoeren voor deze groep?  

2. We hebben al ettelijke malen gevraagd om informatie over de effectiviteit van de camera’s. Er is in 
het verleden wel informatie gedeeld met de raad dat het schadebedrag voor met name de NS 
sinds de camera’s is afgenomen. Waar wij nu behoefte aan hebben is of de camera’s ook geleid 
hebben tot aanhoudingen, tot zogenaamde heterdaadjes. Kunt u ons hier nader over informeren? 
Nu wordt in de volksmond lacherig gedaan over de aanwezigheid van die camera’s, omdat niet 
naar buiten komt of daders door camerabeelden zijn aangehouden.  



3. We zien dat de vernielingen weer toenemen en met name fietsen weer worden omgegooid en 
zelfs in het water worden gedumpt. Zie foto’s hieronder. Hoe kan het dat dit weer plaatsvindt op 
en nabij het station? Wordt er weer minder gesurveilleerd? Is het station geen prioriteit meer? Nu 
corona niet meer speelt, hebben boa’s toch meer tijd om het station in de gaten te houden? Wat 
gaat er mis? 

4. Ons is ter ore gekomen dat de persoon die elektriciteitskastjes in Vroomshoop beklad met o.a. zijn 
handtekening ‘Network’ inmiddels bekend is bij de politie. Klopt dit? En draait deze jongen op voor 
de aangebrachte schade? We zagen dat het Waterschap De Vechtstromen één van de bekladde 
kastjes inmiddels heeft vernieuwd. Deze kosten worden gedragen door ons allemaal en dit kan 
niet de bedoeling zijn. 

 
Kortom, de PVV wil dat het Station Vroomshoop weer een veilige plek wordt en eist gewoon meer 
inspanning van dit college om dit te bewerkstelligen.  
 
 

 

 
 
 
 



 

 
 
 

 


